
V Kutné Hoře dne 5. 11. 2019

VyjádřenISpolku kutnohorských podnikatelů k jednáním o ZOO koutku.

Oživeni centra města je jeden z dlouhodobých požadavků občanů Kutné Hory. Vítáme veškeré snahy
jednotlivců, sdružení nebo společností, které povedou ke změně současného neutěšeného stavu
reprezentovaného desítkami zavřených obchodů. Volnočasové aktivity zahrnujÍcÍ rozvoj a vzdělávání
dětí jsou celospolečenskou prioritou.

Žádáme zástupce obou smluvních stran tj., Města Kutná Hora a Kutnohorský zookoutek Denemark
pobočný spolek, aby se vrátili k jednacímu stolu a preambuli podepsané smlouvy s cílem najít řešení.

Spolek kutnohorských podnikatelů nabIzI roli nezávislého mediátora při hledáni společné cesty u
kulatého stolu.

Dlouhodobě prosazujeme rovné přňežitosti, otevřenou komunikaci mezi městem a podnikatelskými
subjekty, seriózni chování p|atÍcÍ pro všechny. Vyžíváme k respektováni dohodnutých úmluv, vždy v
souladu s platnými zákony, normami a předpisy, k naplňováni dohodnutých obchodních podmínek a
obecných pravidel slušného chování.

Mgr.josef Ruml
Předseda Spolku kutnohorských podnikatelů
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MESTO KUTNÁ HORA

Hav čkovo náměstí 552/1, 284 01 Kutná Hora, lČ: 00236195
Kancelář tajemníka

sídlo odboru: , Kutná Hora
el.: 327 710 Ill* , ID DS: b65bfk3, mu,kutnahora.cz

Váš dopis ZN.: Připomínka č. 6-1/19
Ze dne: ---
Naše č.j.: MKH/115523/2019
SpZN.:

Vyřizuje:
Tel.:
E-mail:
Datum:

Stanislava Sovová DiS.
327710105
sovovas@mu.kutnahora.cz
20. 11.2019

Doručeno: elektronicky:

Vážený pan
Mgr. Josef Ruml

284 01 KUTNÁ HORA

Odpověď' na připomínku vznesenou na jednání zm Kutné Hory dne 5. 11. 2019

vážený pane magistře,

Děkuji za váš zájem o oživeni centra města i za návrh spolku kutnohorských podnikatelŮ
jako mediátora u společného stolu.
je urČitě správné, že za takový projekt jako je výstavba zookoutku se postaví Spolek
podnikatelů. Jedná se totiŽ z mého pohledu a náročný a dlouhodobý podnikatelský
záměr. Jako vedení města bereme Vaši žádost vrátit se ke společným jednáním za svou,
dŮkazem toho je v tuto chvíli bez mediátora první domluvený termín pro jednání
zástupcŮ pobočného spolku Kutnohorský ZOOkoutek a zástupcŮ města.
VÍm, Že tato jednání nebudou jednoduchá, jde opravdu o rozsáhlý projekt, který je (co Vy
jako podnikatel dokážete sám nejlépe posoudit) velkým podnikatelským záměrem, a jako
takový potřebuje velmi dobrý finanční plán. Nejde totiž pouze o zpŮsob financováni
výstavby, ale protoŽe se jedná o pronájem opravdu dlouhodobý, jde hlavně o udržení
kvality a vysoké úrovně po dobu fungování tak, jak si to právě centrum Kutné Hory
zaslouží. Toto je jedna z otázek, které určitě plánujeme se zástupci poboČného spolku
projednat.
podotýkám, že smlouva uzavřená mezi městem a pobočným spolkem nebyla nijak
zpochybněna, je platná tak, jak byla v minulosti podepsána. Do konce roku 2019 platí
režim sníženého nájmu a po schváleni nového územního plánu, pokud tento umožni
využití daného pozemku navrhovaným zpŮsobem, ve smyslu platné smlouvy nic nebráni
tomu, aby pobočný spolek začal neprodleně a okamžitě jednat směrem k naplnění svých
zájmů.

S pozdraven
MĚSTO

Ing. josef Viktora
Starosta města



Připomínky zastupitele - ZM 5.11.2019

"E.

l) Kdy bude svolána slibovaná schůzka zastupitelů k návrhu rozpočtu pro rok 2020?

2) Jaké se předpokládá další využiti budovy současné knihovny v HusovÍ ulici po jejím

přestěhování do nových prostor Na Náměti?

3) V roce 2018 byl dokončen projekt, financovaný EÚ, nazvaný Strategické řízení MÚ Kutná
Hora. v jeho textu je mnoho doporučeni ke zlepšení současného stavu. jaké doporučené
kroky se v průběhu roku 2019 udělaly?

Kutná Hora
5.11.2019

Ing. něk Jirásek
Město pro lidi ,

%.
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MĚSTO KUTNÁ HORA
Hav čkovo náiněsti 552/1, 284 01 Kutná Hora, IČ: 00236195

Kancelář tajemníka
sídlo odboru: , Kutná Hora

el.: 327 710 ] 11* , ID DS: b65bfk3, mu.kutnahora.cz

Váš dopis ZN.: Připomínka č. 6-8/19
Ze dne: ---
Naše č.j.: MKH/115523/2019
SpZN.: ---

Vyřizuje: Stanislava Sovová DiS.
Tel.: 327710105
E-mail: sovovas@mu.kutnahora.cz
Datum: 20. ll. 2019

Doručeno: elektronicky:

Vážený pan
Ing. Zdeněk Jirásek

284 01 KUTNÁ HORA

Odpověď' na připomínku vznesenou na jednání ZM Kutné Hory dne 5. 11. 2019

vážený pane zastupiteli,

K vašemu dotazu vznesenému na zastupitelstvu města dne 5. 11. 2019 ohledně
seznámeni ZM s rozpočtem města a jeho termín projednáni.
Pracovni jednání k rozpočtu města Kutná Hora se bude konat dne 25. 11. 2019
v Rytířském sále Vlašského dvora. K projednáni bude návrh rozpočtu města Kutná Hora a
příprava rozpisu rozpočtu města Kutná Hora. Pozvánka byla zaslána jak všem
zastupiteIŮm, tak i Čienům finančního výboru.

S pozdravem

Ing. josef Viktora
Starosta města
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MESTO KUTNÁ HORA

Hav čkovo náměstí 552/1, 284 01 Kutná Hora, lČ: 00236195
Kancelář tajemníka

sídlo odboru: , Kutná Hora
el.: 327 710 l l l* , ID DS: b65bfx3, mu.kutnahora,cz

Váš dopis ZN.: Připomínka č. 6-9/19
Ze dne:
Naše č.j. : MKH/]15523/20]9
SpZN.:

Vyřizuje:
Tel.:
E-mail:
Datum:

Stanislava Sovová DiS.
327710105
sovovas@mu.kutnahora.cz
20. 11. 2019

Doručeno: elektronicky:

Vážený pan
Ing. Zdeněk Jirásek

284 01 KUTNÁ HORA

Odpověď' na připomínku vznesenou na jednání zm Kutné Hory dne 5. 11. 2019

vážený pane zastupiteli,

K vašemu dotazu vznesenému na zastupitelstvu města dne 5. 11. 2019 ohledně
budoucího využiti budovy současné knihovny vám sděluji.
O konkrétním využiti této budovy nebylo dosud konkrétně jednáno, jako velmi
pravděpodobná možnost se nabízí využiti pro potřeby městského úřadu a to především
proto, Že budova Cp. 182 na Václavském nám., kterou úřad využívá, je pro tyto potřeby
nevhodná. Dá|e v prospěch tohoto řešeni mluví i bezprostřední blízkost Cp. 178
v Radnické úl. (bývalý okú). Ani prostory v této budově nejsou dostačujÍcÍ pro potřeby
úřadu.
Samozřejmě uvítám jakýkoli další vhodný námět na využití této budovy.

S pozdravem _,

Ing. Josef Viktora
Starosta města
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MĚSTO KUTNÁ HORA
Hav čkovo náměstí 552/1, 284 01 Kutná Hora, IČ: 00236195

Kancelář tajemníka
sídlo odboru: , Kutná Hora

tel.: 327 7 10 ll l* , ID DS: b65bf93, mu.kutnahora.cz

Váš dopis ZN.:
Ze dne:
Naše č.j.:
SpZN.:

Vyřizuje:
Tel.:
E-mail:
Datum:

Připomínka č. 6-10/19

MKH/115523/2019

Stanislava Sovová DiS.
327710105
sovovas@mu.kutnahora.cz
20. 11. 2019

Doručeno: elektronicky:

Vážený pan
Ing. Zdeněk Jirásek

284 01 KUTNÁ HORA

Odpověď' na připomínku vznesenou na jednání zm Kutné Hory dne 5. 11. 2019

vážený pane zastupiteli,

Na jednání zastupitelstva dne 5. 11. 2019 jste vznesl dotaz, jaké kroky se udělaly
v rámci projektu strategické řÍzeni MÚ Kutná Hora.

K uvedenému sděluji.
Závěrečná zpráva k uvedenému projektu byla předložena ke schváleni MPSV v květnu
roku 2019. Pokud jde o některé kroky, které byly v souvislosti s tímto projektem
realizovány, či bylo započato s prací na jejich realizaci - uvádím:

l) Byla provedena revize všech interních předpisŮ a jejich aktualizace
2) Do konce listopadu 2019 bude vypsáno poptávkové řIzeni na zpracovatele auditu

procesŮ MÚ (bude s velkou pravděpodobností financováno prostřednictvím
dotaČního titulu - řÍdici orgán dosud nerozhodl o přiděleni dotace, i když podmínky
jsme splnili)

3) Požádali jsme o dotaci na varovný a informační systém pro celé území města.
Dotace byla poskytnuta. V rámci tohoto projektu bude kromě možnosti informovat
obyvatelstvo o krizových situacích i možnost informováni obyvatel o dalších
událostech ve městě a to i přímo cíleně v určité Části města.

4) Došlo k rozšlřenÍ úředních hodin na pátek dopoledne na odboru dopravy - registr
vozidel a řidičŮ

5) Byl instalován audio systém, který umožňuje kvalitní přímý přenos jednání zm
6) Informováni žadatelŮ prostřednictvím sms - stavební úřad
7) Rozšířen a zdokonalen rezervační systém - doprava + správni odbor
8) Ekonomický odbor zavedl elektronické upozorněni na možnost plateb (podrobnosti

na webu úřadu)
9) Začala jednání na zavedeni docházkového systému v budově v Radnické úl.

(bývalý okú) a současně i jednání o elektronickém zabezpečeni tohoto objektu
10)zveřejňujeme tiskové zprávy
11) RozklikávacI rozpočet

To vše jsou kroky vedoucí ke zlepšeni informovanosti veřejnosti a k větší spokojenosti
s prací úřadu. Vzhledem k tomu, Že již dva roky probíhá rekonstrukce budovy Vlašského
dvora, což do značné míry ztěžuje práci úřadu, budeme v dalších krocích pokračovat.
Otázkou je i finanční náročnost některých krokŮ.

SouČástí písemného dotazu to není, ale na zm jste se ptal na vrácení části dotace na
shora uvedený projekt. k tomu uvádím, že ze strany MPSV je zastáván názor, že došlo
z naši strany k diskriminaci jednoho z ÚČastnÍkŮ výběrového řízení na poskytnutí služby



Dotazy ZM 5.11.19

l. Jak se projevila kůrovcová kalamita na lesích ve správě NlLaR a jak se
Ľ _ - " " ' _ l. _ _ _ , .1 V ' _ _ 1 V _ J "n T _ 1_ r " _r 1_ 1 _ 1 1 _ ,1 _ V rLäĹU sltúa¢e µiůjevl líä llU5µUual"elll 5PUlCCllUSL1 t j 11Ký jc vynicu (ju ualsldl

let?
2. Kolik bylo uděleno pokut za nesprávné parkování při tvz. zónovém čištěni

v roce 2019 a kolik z takto uložených pokut bylo v terrnínu uhrazeno?

Martin Hlavatý '



MĚSTSKÉ LESY A RYBNÍKY KUTNÁ HORA spol. S r.o.
SE SÍDLEM V OPATOVICÍCH I. Cp. 43, 286 01 ČÁSLAV

(j"""""""E

NAŠE ZNAČKA MLaRKH VYŘIZUJE lng.Peroutka DNE 20.11.2019

Kůrovcová kalamita se bohužel nevyhnula ani lesům ve vlastnictví Města Kutné Hory.
k jeho přemnoženi došlo vlivem d|ouhotrvajiciho sucha, několika větrných kalamit a také
v důsledku neodpovědného přístupu některých majitelů lesa. Boj s Lýkožroutem smrkovým,
který je nejrozšÍřenějším škůdcem na smrku, je velmi složitý. Tento kůrovec dokáže
překonat, při vhodných klimatických podmínkách, vzdálenost i 50 km a proto se k nám může
dostat i z velké vzdálenosti. Postupně hynou dospělé smrkové porosty, které jsou hlavni
hospodářskou dřevinou a mimo jiné mají velkou schopnost zadržovat vodu v krajině. je to
celorepublikový problém a nevěnuje se mu patřičná pozornost. Kůrovcová kalamita u nás
začala v roce 2017, kdy se vytěžilo 5 938 m3 kůrovcového dřIvI. V roce 2018 to už bylo
17 062 m3 a v letošním roce předpokládáme těžbu přes 25 000 m3 kůrovcového dřIvI a další
6 000 m3 souší stoji v lese. Přebytkem dřeva na trhu se téměř zhroutil trh se dřevem. Cena
dřeva klesla za dva roky na polovinu. Tento problém nám částečně řeší dřevařský provoz ve
Štipoklasech, kde dokážeme část kůrovcového dřeva pořezat a lépe zhodnotit ve formě
řeziva. Část dřevní hmoty se nám daří prodávat do ČIny za relativně dobrou cenu. Největší
problém je s odbytem slabších sortimentů ( vlákniny, KPZ, agregátní kulatina ). Tuto dřevní
hmotu se snažíme prodávat za sníženou cenu jako palivo, abychom snížili zásoby dřevní
hmoty na skládkách. Podstatně stoupají ceny za prováděni těžební Činnosti v lese. Naštěstí
máme dva harvestory, 3 vyvážecí a 1 odvozní soupravu a tak si většinu těchto prací
provádíme ve vlastni režii. ještě nabizime tyto práce i pro okolnI vlastníky lesů a nemalý zisk
podstatně vylepšuje hospodaření společnosti. Většina okolních městských lesů se postupně
dostává do červených čísel a tak jim města začÍnajÍ odpouštět nájem. Vzhledem k přidružené
výrobě tento problém zatím nemáme. velkým příslibem pro budoucnost lesa jsou slibované
příspěvky na zmírněni dopadů kůrovcové kalamity v lesích. Jen za roky 2017 a 2018 bychom
měli dostat cca 8 mil KČ. Tyto prostředky zvažujeme požit na obnovu lesa a opravu cest, které
zvýšenou těžbou a ještě v nevhodnou dobu nejsou v dobrém stavu. vývoj kůrovcové kalamity
v dalších letech nevypadá moc optimisticky. Smrkové porosty postupně odumírají a
v současné době dokáže šíření kůrovce zastavit vhodné klimatické podmínky a jeho
důslednější likvidace ze strany vlastníků lesů.

S pozdravem
Ing. Stanislav Peroutka, jednatel společnosti



ED Město Kutná Hora
Městská policie
Havll"Čkopo náměstí 87/12
284 01 Kutná Hora
IČO: 00236195
327 710 /32, 725 022 675
E-mail.' marecek(a2mu. kutnahora. cz

V Kutn¢ Hořé 19. 11. 20:9

interní materiál pro potřebu
zastupitele Města Kutná Hora
Martina H|avatého

Věc: Dotaz - ,, Kolik bylo uděleno pokut za nesprávné parkování při tzv. zónovém čištění v roce 2019 a kolik z takto
uložených pokut bylo v termínu uhrazeno?"

Statistika události zóna s dopravním omezením /čištěni/ od 1. 4. do 15. 11. 2019.

Celkový počet zjištěných přestupků v zóně s dopravním omezením /čištění/ 637.

Celkový počet přestupků řešeno městskou policií v zóně s dopravním omezením /čištění/ 566.

Celkový počet přestupků řešeno oznámením příslušnému správnímu orgánu 71.

Celkové byly uloženy pokuty v hodnotě 80 100,- KČ v zóně s dopravním omezením /čištění/.

Mgr. Ing. václav Mareček
ředitel městské policie
Havličkovo náměstí 87/12
284 01Kutná Hora
tel. 327 710 131
mobil zám.: 720 281 394
fax:327 512 132
e-mail: marecek@mu.kutnahora.cz

l


